

Deltagare Svemo

Mari Stensson	Sammanställande
Anna-Karin Eriksson	Ledamot
Tom Sellerholm	Ledamot
Kari Fredheim	Ledamot
Mats Örtendahl	Ledamot
Johan Johansson	Ledamot
Jonas Nordberg	Koordinator

- 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning**
Mari öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. Den utskickade dagordningen godkändes.
- 2. Val av justerare**
Anna-Karin valdes att justera mötesprotokollet.
- 3. Föregående protokoll**
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

4. Ärenden

4.1 Sommar Jour

Jonas har semester v29-32
Ersättare finns men Kommer kommuniceras ut vid senare tillfälle.
TA-supporten har telefontid under vardagar klockan: 10:00-14:00
Licenssupport har telefontid under vardagar klockan: 10:00-14:00
Vattensportväxel 011-23 10 90
<https://www.svemo.se/om-forbundet/kontakta-oss>

4.2 Återstartsstöd

Beslut: - Kommunicera ut att sista ansökningsdatumet, föreningar behöver skicka in ansökningsblankett innan den 30/7.
Sektionen vill ta fram en budget för detta stöd.

4.3 Visningsnamn i Idrott online

Uppmana föreningar att fylla i "Visningsnamn" i idrott online.
Webbtracking vill hämta denna data som "klubb" ~~istället~~ stället för hela föreningens namn.
Jonas ska ta kontakt med berörda klubbar.

4.4 Funktionärsutbildning

Mätman Dispenshantering för mätmän kommer genomföras med en med digital återträning på 2h den 2/5 19:00-21:00.
Denna fortbildning gäller endast för de som tidigare varit mätman och bara för öppna båtar.
Behörigheten för denna fortbildning gäller endast för säsongen 2023.

4.5 Dialog kring hur supervisors utses av sektionen

Förslag på namn till första tävlingen i Grisslinge drogs muntligen. Beslut Jonas N kontaktar dem enligt förslagen.

4.6 Regelförslag Classic offsshore

Dialog om inlämnat förslag, frågan bordlades.

4.7 Uppdatering ang. Nordiskt mästerskap i rundbana

Finland kommer arrangera NM i rundbana, Kotka. 27-28 maj.
Mer info kommer.

4.8 Hjälmförslag

Tidigare inlämnat hjälmförslag avslogs av svemo styrelse, sektionen efterlyser skriftlig motivering från styrelsen.

4.9 ÖRK standardbåtklasser

Det finns vissa oklarheter gällande ÖRKs standardbåtklass. Kari kontaktar ÖRK.

4.10 UIM Youth satsning för att utbilda tränare

Utsedda representanter åker den 30/4.

4.11 Budget för efterbesiktningsmaterial

Sektionen beslutar att budgetera 15 000 kr för att uppdatera material etc.

5. Rapporter

5.1 Förarstatistik

5.2 Förenings mötet 15:e april

8 föreningar deltog, två deltog på distans via teams & 6 föreningar närvarande på plats. Power point presentationen kommer skickas ut av Jonas N till samtliga föreningar.

TA utbildningen genomfördes med hjälp av Anders var informationsrik & tydlig. Anders är tillfrågad om ytterligare ett tillfälle.

5.3 Rapport från UIM midterm

Jonas Gustafson, Stefan Exerman och Mikael Lundblad var närvarande på UIM Mid Term meeting i Amsterdam 230414—16. Det var commisson, commitee och working group möten. Vi fick till ett NM i rundbana som höll på att ställas in, dock blev det tidsmässigt ingen optimal lösning.

Kort rapport från P750 working gruop mötet

VM i Sydafrika 4:e – 11:e augusti i Port Elisabeth

Deltagare kommer kunna låna/hyra båt men man behöver ta med sig sin egen motor. Fransmännen är inte längre intresserade av att arrangera VM kommande år så vi letar efter något annat europeiskt land som är intresserade av att ta VM 2025.

Homologiseringen för både Yamaha & Tohatsu kommer förlängas. I framtiden kommer sannolikt Stock att ersättas med det som idag är Pro-stock. Det finns ingen ny motor på gång in utan vi kommer få köra med det som finns.

5.4 Rapport från möte med utbildningsansvariga

Genomgång av listan med utbildade funktionärer. Efter genomförd utbildning i Norge finns det fortfarande behov av att åter träna befintliga mätmän, planerat tillfälle är den 2/5.

6. Övriga frågor

-

Besiktningsprotokoll till offshore, rundbana behöver aktualitetsgranskas för att läggas upp på svemo.se. Anna-Karin skickar ut det som finns idag för granskning.

Status SVERA.org uppföljningsmöte med resurs är inplanerat till den 28/4.

7. Nästa möte

Nästa möte är 2023-05-15

8. Mötet avslutades

Mari tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Jonas Nordberg
2023-05-02

Justerats av

Anna-Karin Eriksson
2023-05-10